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Z Á P I S 

z 2. zasedání Zastupitelstva hlavního města Prahy,   

které se konalo dne 23. 3. 2023 

od 9 hodin ve velké zasedací síni Nové radnice  

  

 

 Dle prezence bylo přítomno: 

         63 členů Zastupitelstva hl. m. Prahy  

              (z toho 2 poslanci PS PČR) 

          25 zástupců městských částí hl. m. Prahy 

               Ing. Martin Kubelka, Ph.D. – ředitel MHMP 

            3 zástupci ředitele MHMP 

                                    29 ředitelů odborů MHMP  

                                                         17 ředitelů organizací HMP 

                        2 poslanci PS PČR 

                          (současně i členové ZHMP) 

                        3 hosté 

                      20 zástupců tisku 

 

 

CELKEM přítomných: 161 osob 

 

 

 

OMLUVENI: 

 

Mgr. Kristýna Drápalová 

 

Mgr. Zuzana Freitas Lopesová – od 15,30 do 

17,30 hodin 

 

doc. Ing. arch. Petr Hlaváček – od 19 hodin 

 

Mgr. Jiří Knitl  

 

Ing. Ondřej Prokop – od 15,30 do 18 hodin 

 

Petr Zeman – od 15,30 do 19,30 hodin 

 

JUDr. Radmila Kleslová – od 18,30 hodin 

 

Mgr. Zdeněk Zajíček – od 10,45 do 12,45 hodin 

 

JUDr. Jiří Pospíšil – od 20 hodin 
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2. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy zahájil primátor hl. m. Prahy v 9,05 hodin.   

 

  Podle prezence byla na zasedání přítomna nadpoloviční většina členů ZHMP a bylo 

tedy schopno se usnášet. 

        Primátor hl. m. Prahy konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se 

zákonem č. 131/2000 Sb. o hlavním městě Praze, dalšími právními předpisy a Jednacím 

řádem Zastupitelstva hl. m. Prahy a byli na něj pozváni všichni členové ZHMP a 

připomněl, především občanům hl. m. Prahy a dalším zúčastněným, že se průběh tohoto 

jednání opět přenáší na internetové stránky www.praha.eu. 

 

Následoval slavnostní akt, během kterého primátor hl. m. Prahy doc. MUDr. Bohuslav 

Svoboda, CSc. poděkoval u příležitosti výročí založení 170 let za práci celému 

Hasičskému záchrannému sboru HMP a především pak brig. gen. Ing. Luďkovi Prudilovi – 

řediteli Hasičského záchranného sboru hl. m. Prahy. 

 

Předsedající primátor hl. m. Prahy Svoboda přítomné informoval, že předsedou politického 

klubu Spolu pro Prahu byl zvolen Mgr. Tomáš Portlík, namísto Mgr. Zdeňka Zajíčka. Dále 

sdělil, že členka ZHMP JUDr. Kordová Marvanová již není členkou politického klubu 

Spolu pro Prahu. 

 

          Ověřením zápisu byli pověřeni Jiří Brůžek a Jan Hušbauer. 

 

Hlasování o členech návrhového výboru:                                                                                              

předseda: Jan Wolf 

členové: Václav Bílek 

Ing. Mgr. Jaromír Beránek 

Mgr. et Mgr. Vladan Brož 

Ing. arch. Zuzana Hamanová 

Dr.-Ing. Milan Urban 

JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – zástupce ředitele MHMP pro Sekci průřezových činností 

tajemník: JUDr. Adrián Radošinský, vedoucí oddělení veřejného práva a legislativy odboru 

LEG MHMP 

PRO: 61     PROTI: 0 ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Návrhový výbor byl schválen v navrženém složení. 

 

Primátor hl. m. Prahy uvedl, že Rada hlavního města na svém jednání v pondělí dne          

6. března stanovila „Návrh programu jednání 2. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy“, 

který obdrželi členové ZHMP e-mailem a který byl zveřejněn spolu se svoláním tohoto 

jednání Zastupitelstva způsobem stanoveným příslušnými ustanoveními zákona o hlavním 

městě Praze. Dále uvedl, že Rada hl. m. Prahy doplnila původní program o další materiály 

k projednání. Upravenou, Radou schválenou verzi návrhu programu, obdrželi členové 

ZHMP e-mailem. Doplněné tisky byly následně zpřístupněny občanům. 

 

 

 

 

 

http://www.praha.eu/
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K dozařazeným tiskům vystoupili tito členové Rady HMP: I.náměstek primátora Hřib, 

náměstek primátora Pospíšil, náměstkyně primátora Udženija, radní Klecanda, radní 

Kovářík, předsedkyně výboru pro legislativu, veřejnou správu a tuzemské vztahy ZHMP 

Arnotová 

 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupil občan HMP Lukáš Příbramský. 

 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito členové ZHMP: Čižinský, předseda 

výboru finančního ZHMP Vyhnánek, předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, 

předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací 

ZHMP Rázga, Třeštíková, Nacher, Matějková, Nepil, Kleslová, Zelenka, Gellová, radní 

Zábranský, předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík, Scheinherr, I. 

náměstek primátora Hřib, Urban, radní Kovářík, předseda výboru pro dopravu ZHMP 

Sedeke. V rámci diskuse vystoupil JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – zástupce ředitele MHMP 

pro Sekci průřezových činností. Dále v diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Lněničková, 

náměstek primátora Pospíšil, Kordová Marvanová 

 

Přestávka 20 minut, tj. do 11,36 hodin, následně předsedajícím primátorem HMP přestávka 

prodloužena do 11,41 hodin, respektive do 11,45 hodin 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Čižinského – zařadit bod „Kapacity středních škol na 

území hlavního města Prahy“ jako první bod radního Klecandy 

PRO: 61 PROTI: 0  ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedy výboru finančního ZHMP Vyhnánka (ztotožnil se s 

doplněním členky ZHMP Lněničkové) - zařadit bod "Dostavba Městského okruhu, 

Pražského okruhu, metra D atd. a sítí S." jako druhý bod I. náměstka primátora Hřiba 

PRO: 60 PROTI: 0  ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedy kontrolního výboru ZHMP Prokopa – přeřadit tisk Z –11201 

z bloku informací do projednání, a to jako první bod radního Zábranského 

PRO: 60 PROTI: 0  ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu 

podnikání a inovací ZHMP Rázgy – zařadit bod „Problém s dodavatelem služeb 

monitoringu vozidel“ jako bod tři I. náměstka primátora Hřiba 

PRO: 26 PROTI: 3  ZDR. 26 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Třeštíkové – zařadit bod „Návrh na úpravu rozpočtu z 

kapitoly 06 příspěvkové organizace Galerii hlavního města Prahy v roce 2023“, tisk Z – 

11210 za body náměstka primátora Pospíšila 

PRO: 11 PROTI: 5  ZDR. 35 

Nebylo přijato. 
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Hlasování o návrhu člena ZHMP Nachera – zařadit tisk Z – 11212 „K problematice hluku“ 

jako první bod radního Zábranského 

PRO: 58 PROTI: 0  ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Matějkové – zařadit bod „K problematice nezastavění 

zelených ploch v parku Zahrádky, parc. č. 1805/1 a 1805/3 v k. ú. Vysočany, Praha 9, tisk 

Z – 11205 (člen ZHMP Portlík se s návrhem ztotožnil s tím, že jeho připomínky budou 

zařazeny v tomto bodě). Bod zařadit jako první bod za tisky náměstkyně primátora 

Udženije 

PRO: 62 PROTI: 0  ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Zelenky – zařadit bod „K mechanismu odstraňování 

nevhodně umístěných koloběžek“ jako první tisk primátora hl. m. Prahy 

PRO: 57 PROTI: 0  ZDR. 2 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Gellové – přeřadit tisk Z – 11063 „K zahraničním 

pracovním cestám…..“ z bloku informací do projednání a zařadit jako poslední bod za 

tisky radního Kováříka 

PRO: 61 PROTI: 0  ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu radního Zábranského – vyřadit 4 tisky, a to bod 22, tisk Z – 10717, bod 

27, tisk Z – 10677, bod 33, tisk Z – 7925 a bod 38, tisk Z – 10932 

PRO: 62 PROTI: 0  ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedy finančního výboru ZHMP Vyhnánka – zařadit bod  

"K nepravdivým výrokům primátora hlavního města Prahy v médiích", tisk Z – 11214, 

jako bod č. 1  

PRO: 11 PROTI: 14  ZDR. 20 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Scheinherra – zařadit bod "K omezení tranzitní dopravy, 

Smetanovo nábřeží a další nábřeží", tisk Z – 11209, za tisky I. náměstka primátora Hřiba 

PRO: 45 PROTI: 1  ZDR. 5 

Bylo přijato. 
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Hlasování o návrhu předsedy výboru pro strategické investice ZHMP Portlíka – zařadit tisk 

Z – 11151 „k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního HMP na rok 2023 a poskytnutí 

účelových investičních dotací MČ HMP z investiční rezervy pro MČ HMP v kap. 10 

rozpočtu vlastního HMP na rok 2023“ na pevný čas 15:00 hodinu 

PRO: 59 PROTI: 0  ZDR. 1 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o celém upraveném návrhu programu jednání 

PRO: 62 PROTI: 0 ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

S upraveným programem jednání byl vysloven souhlas. 

 

Přestávka 10 minut, tj. do 12,14 hodin 

 

    1 

 

I.náměstek primátora Hřib 

 

k návrhu na uzavření Smlouvy č. 110/2023 o poskytnutí finančních prostředků z rozpočtu 

Státního fondu dopravní infrastruktury na rok 2023 

 

  

   TISK:        Z - 11130 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 50         PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  2/1 

Materiál uvedl I.náměstek primátora Hřib. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Scheinherr, radní Kovářík 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    2 

 

člen ZHMP Vyhnánek 

 

k transparentnímu harmonogramu dostavby Městského okruhu, železniční trati Praha – letiště 

– Kladno, Hloubětínského tunelu, tramvajového okruhu, Pražského okruhu, metra D, metra S, 

Radlické radiály a zastřešení Spořilovské 

 

  

   TISK:        Z - 11208 

Materiál uvedl předseda výboru finančního ZHMP Vyhnánek. 

 

V diskusi vystoupil I.náměstek primátora Hřib. 
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Procedurální návrh I. náměstka primátora Hřiba – přerušit projednávání tohoto bodu a 

přesunout jeho projednávání za tisky náměstkyně primátora Udženiji 

Pro: 47 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Řízení schůze převzal náměstek primátora Hlaváček. 

    3 

 

člen ZHMP Zelenka 

 

k mechanismu odstraňování nevhodně umístěných koloběžek 

 

  

   TISK:        Z - 11215 

Materiál uvedl člen ZHMP Zelenka. 

 

V diskusi vystoupil primátor hl. m. Prahy. 

 

Náměstek primátora Hlaváček zahájil bod: „Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP.  

 

                             

                 

 

Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP 

 

Přehled interpelací občanů je v samostatné příloze tohoto zápisu. 

 

 

Po ukončení bodu byl zahájen bod „Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP“. 

 

                             

                 

 

Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP  

 

Přehled interpelací členů ZHMP je v samostatné příloze tohoto zápisu. 

 

 

Přestávka do 14 hodin 
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Tisk byl projednán v pevném čase 14.00 hodin 

Řízení schůze převzal primátor hl. m. Prahy, poté převzal řízení schůze náměstek 

primátora Hlaváček a opět převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

    * 

 

primátor hl.m. Prahy 

I. náměstek primátora Hřib 

náměstek primátora Hlaváček 

náměstek primátora Pospíšil 

zastupitel Čižinský 

zastupitel Prokop 

 

k dalšímu postupu v problematice Výtoňského mostu 

 

  

   TISK:        Z - 11160 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  59        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  1   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  2/2 

Materiál uvedl I.náměstek primátora Hřib. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: Anna Kulová, Ina Koldová, Mgr. Irma 

Comstocková, Anna Vinklárková, Petr Kutílek, Tomáš Vích, Jiří Grund, Pavel Joba 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda kontrolního výboru ZHMP Prokop, 

předseda výboru pro kulturu, památkovou péči, výstavnictví a podporu cestovního ruchu 

ZHMP Wolf, Scheinherr, Urban, Nerušil, Čižinský, Kordová Marvanová, I.náměstek 

primátora Hřib, náměstek primátora Hlaváček, Slabihoudek, náměstek primátora Pospíšil, 

primátor hl. m. Prahy, Nacher, Urban, předseda výboru pro územní rozvoj ZHMP Pek, 

Hamanová, předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík 

 

Primátor hl. m. Prahy dal hlasovat o dokončení tohoto bodu a poté projednat původně 

zařazený pevný bod na 15.00 hodinu 

Pro: 38 Proti: 0 Zdr. 2  

Bylo přijato. 

Pozměňovací návrh primátora hl. m. Prahy – doplnit původní text usnesení o nový bod ve 

znění: „VIII. žádá Správu železnic a Ministerstvo dopravy o uspořádání odborného 

semináře pro členy ZHMP, kde se budeme moci seznámit a vést diskusi nad všemi aspekty 

tohoto klíčového dopravního spojení“ 

Pro: 36 Proti: 0 Zdr. 10 

Bylo přijato.  

 

Přestávka na 10 minut, tj. od 15,42 hodin, která byla následně předsedajícím primátorem 

HMP prodloužena ještě o 5 minut 
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Pozměňovací návrh člena ZHMP Urbana - u bodu I. vypustit text ve znění: „nutnost 

doplnění třetí koleje z důvodu potřebného zkapacitnění“ 

Pro: 4 Proti: 17 Zdr. 31 

Nebylo přijato.  

 

Pozměňovací návrh člena ZHMP Urbana - u bodu VII., doplnit text: „prověřit možnost 

úpravy Nádraží Vyšehrad na zastávku linky S“  

Pro: 23 Proti: 5 Zdr. 27 

Nebylo přijato.  

 

Pozměňovací návrh člena ZHMP Urbana - u bodu VIII. doplnit text ve znění: ZHMP 

pověřuje I. náměstka MUDr. Zdeňka Hřiba a náměstka Ing. arch. Petra Hlaváčka jednat  

s Ministerstvem dopravy a Správou železnic o zachování a rekonstrukci historického 

mostu“ 

Termín: ihned“ 

Pro: 15 Proti: 1 Zdr. 33 

Nebylo přijato.  

 

Usnesení bylo přijato. 

 
    * 
 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2023 a poskytnutí účelových 

investičních dotací městským částem hl. m. Prahy z investiční rezervy pro MČ HMP v kap. 10 

rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2023 

 

  

   TISK:        Z - 11151 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  2/3 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru finančního ZHMP Vyhnánek, 

Bodeček, předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík, předseda výboru pro 

dotační vztahy a vztahy k městským částem ZHMP Bílek 

 

Usnesení bylo přijato. 
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Pokračování bodu: 

    3 

 

člen ZHMP Zelenka 

 

k mechanismu odstraňování nevhodně umístěných koloběžek 

 

  

   TISK:        Z - 11215 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  1   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  2/4 

V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nacher, radní Kovářík, I.náměstek 

primátora Hřib, Zelenka, Čižinský. V rámci diskuse vystoupil JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – 

zástupce ředitele MHMP pro Sekci průřezových činností. Dále v diskusi vystoupili tito 

členové ZHMP: Nekolný, předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík, 

Kordová Marvanová, Urban, Scheinherr, předsedkyně výboru pro strategický a 

hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP Rázga 

 

Přestávka od 16,59 do 17,07 hodin, následně pak přestávka od 17,10 do 17,16 hodin 

 

Hlasování o textu usnesení ve znění: „I. bere na vědomí výrok primátora Bohuslava 

Svobody, přenesený v rozhovoru pro Novinky.cz ze dne 13. 3. 2023: Abych vyřešil 

koloběžky, nemusím mít zákon. Stačí náklaďák a dvůr, kam to svezu“ 

Pro: 20 Proti: 5 Zdr. 11 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o textu usnesení ve znění: „II. žádá 1. Technickou správu komunikací HMP, a.s. 

1. provést právní analýzu možnosti odstraňování nevhodně umístěných koloběžek“ 

Pro: 57 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o textu usnesení ve znění: III. ukládá Radě hl. m. Prahy 1. nalézt v rámci svých 

zdrojů volné skladové kapacity pro uskladnění koloběžek“ 

Pro: 21 Proti: 1 Zdr. 17 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o textu usnesení ve znění: III. ukládá Radě HMP 2. ověřit možnost řešit 

problematiku nevhodně umístěných koloběžek legislativní cestou“ 

Pro: 56 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o textu usnesení ve znění: III. 2. primátorovi hl. m. Prahy 1. informovat na 

příštím jednání ZHMP o plnění tohoto usnesení 

Termín: 27. 4. 2023“ 

Pro: 42 Proti: 2 Zdr. 8 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    4 

 

zastupitel Zelenka 

zastupitel Scheinherr 

 

k omezení tranzitní dopravy na Smetanově nábřeží a Malé Straně a dokončení stavebních 

úprav veřejného prostoru Křížovnická – Smetanovo nábřeží – Masarykovo nábřeží 

 

  

   TISK:        Z - 11209 

 

   PŘERUŠENO                                                                      

Materiál uvedl člen ZHMP Scheinherr a jeho úvodní slovo doplnil člen ZHMP Zelenka. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: I. náměstek primátora Hřib, Bodeček, Tylová 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Bodečka na přerušení projednávání tohoto tisku 

Pro: 33 Proti: 5 Zdr. 5 

Bylo přijato. 

 

    5 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu na poskytnutí dotací hlavního města Prahy na základě Programu podpory 

cestovního ruchu pro rok 2023 

 

  

   TISK:        Z - 11095 

 

   HLASOVÁNÍ O TISKU JAKO CELKU:   PRO:  51        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0  

   ZÁVĚREČNÉ HLASOVÁNÍ:                     PRO:  46        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0 

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  2/5 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro kulturu, památkovou péči, 

výstavnictví a podporu cestovního ruchu ZHMP Wolf, náměstek primátora Pospíšil 

 

předseda výboru pro kulturu, památkovou péči, výstavnictví a podporu cestovního ruchu 

ZHMP Wolf podal návrh na samostatné hlasování o žadateli Prague Pride (poř. č. 

004/2023) 

Pro: 34 Proti: 5 Zdr. 3 

Bylo přijato. 

předseda výboru pro strategické investice Portlík – hlasoval chybně „pro“, správně mělo 

být „zdržel se“ 

předseda výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP Brůžek – hlasoval chybně „proti“, 

správně mělo být „pro“ 

Opakované hlasování  

Pro: 27 Proti: 4 Zdr. 2 Zmatečné 
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Další opakované hlasování 

Pro: 37 Proti: 4 Zdr. 1 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    6 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k revokaci usnesení Zastupitelstva HMP č.33/9 ze dne 27.1.2022 k návrhu na uzavření 

dodatku č.1 ke smlouvě o zřízení práva stavby pro stavbu č. 43258 Výjezdové stanoviště ZZS 

Argentinská 

 

  

   TISK:        Z - 11047 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  2/6 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Pokračování přerušeného bodu: 

    2 

 

člen ZHMP Vyhnánek 

 

k transparentnímu harmonogramu dostavby Městského okruhu, železniční trati Praha – letiště 

– Kladno, Hloubětínského tunelu, tramvajového okruhu, Pražského okruhu, metra D, metra S, 

Radlické radiály a zastřešení Spořilovské 

 

  

   TISK:        Z - 11208 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  2/7 

V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: I. náměstek primátora Hřib, 

Lněničková, Scheinherr, Zelenka, radní Klecanda, Urban, radní Kovářík, předseda výboru 

pro strategické investice ZHMP Portlík, předseda výboru pro dopravu ZHMP Sedeke, 

Slabihoudek, Nepil, předseda výboru finančního ZHMP Vyhnánek, předseda výboru pro 

zahraniční vztahy a EU fondy Beránek 

 

Procedurální návrh předsedy výboru pro zahraniční vztahy a EU fondy Beránka na 

prodloužení jednání i po 19. hodině 

Pro: 41 Proti: 2 Zdr. 1 

Bylo přijato. 
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Návrh primátora hl. m. Prahy – hlasovat o jednotlivých návrzích odděleně  

Pro: 34 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Přestávka 18,17 – 18,21 hodin 

 

Pozměňovací návrh člena ZHMP Scheinherra - odděleně hlasovat o doplnění lanovky 

Podbaba – Troja – Bohnice do bodu I.1., stejně tak její doplnění i do bodu II. 1. 1. 

Pro: 21 Proti: 1 Zdr. 17 

Nebylo přijato. 

 

Pozměňovací návrh radního Klecandy – doplnit Hostivařskou spojku do bodu I.1., stejně 

tak její doplnění i do bodu II. 1. 1. 

Pro: 47 Proti: 0 Zdr. 4 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    7 

 

zastupitelka Matějková 

zastupitel Portlík 

 

 

k problematice nezastavění zelených ploch v parku Zahrádky (parcelní čísla 1805/1 a 1805/3 

k.ú. Vysočany Praha 9) 

 

  

   TISK:        Z - 11205 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   40       PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  2/8 

Úvodem vystoupila členka ZHMP Matějková.  

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: náměstek primátora Hlaváček, předseda výboru 

pro strategické investice ZHMP Portlík, Matějková, Čižinský, Tylová, Vodrážka 

 

Náměstek primátora Hlaváček – požádal o vypuštění slova „zpět“ z části usnesení bodu „I. 

pověřuje 1., aby projednali získání pozemků zahradní kolonie do veřejného 

vlastnictví…….“  

(členka ZHMP Matějková se s návrhem ztotožnila) 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    8 

 

zastupitel Čižinský 

 

ke kapacitě středních škol na území hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 11217 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  56        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  2/9 

Materiál uvedl člen ZHMP Čižinský. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nacher, radní Klecanda, Čižinský, předsedkyně 

výboru pro sport a volný čas ZHMP Čapková, předseda výboru pro strategické investice 

ZHMP Portlík, předseda výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP 

Seidl, předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, Zajíček 

 

Závěrečné slovo přednesl člen ZHMP Čižinský. 

 

Pozměňovací návrh člena ZHMP Nachera ve znění:  

II. ukládá 2. vypracování analýzy, která by reflektovala jak demografický vývoj a také 

nárůst počtu dětí a mladistvých z Ukrajiny a která by reflektovala zájem mezi dětmi a 

mladistvými o středoškolské obory tak, aby na základě této analýzy bylo možné 

aktualizovat výhledy potřeb kapacit středních škol na následující roky 

Termín: 30.9.2023  

3. prozkoumat ve spolupráci se Středočeským krajem možnosti změny zákonů (například 

RUD) a dalších opatření, která by navýšila finanční prostředky pro střední školy na území 

hl. m. Prahy  

Termín: 30.9.2023  

4. oslovit soukromé vlastníky budov historicky kolaudovaných či nově kolaudovatelných 

na školy k jednání o pronájmu či prodeji 

Termín: 30.9.2023“ 

 

Zároveň bylo hlasováno o původním textu usnesení ve znění:  

II. ukládá 1. Radě HMP 1. předložit plán navýšení kapacit středních škol na území 

hlavního města Prahy  

Termín: 25.5.2023 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    9 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2023, v kapitole 04 - školství, 

mládež a sport a návrhu na poskytnutí účelové dotace z rozpočtu hlavního města Prahy MČ 

Praha 3 na podporu jazykového vzdělávání ukrajinských uprchlíků v ZŠ 

 

  

   TISK:        Z - 11120 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  2/10 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   10 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na poskytnutí návratné finanční výpomoci příspěvkové organizaci zřizované hlavním 

městem Prahou - Střední průmyslová škola elektrotechnická, Praha 10, V Úžlabině 320 

 

  

   TISK:        Z - 11108 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   49       PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  2/11 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   11 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky o školských obvodech základních škol 

 

  

   TISK:        Z - 11132 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  47        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  2/12 

Materiál uvedl radní Klecanda. 
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V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Čižinský, radní Klecanda, Bara Soukup, 

Vodrážka, předseda výboru pro energetiku ZHMP Chabr, předsedkyně výboru pro životní 

prostředí, veřejný prostor a pohřebnictví ZHMP Kubesa, předseda výboru pro strategické 

investice ZHMP Portlík 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   12 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Vyšší odborná škola 

informačních studií a Střední škola elektrotechniky, multimédií a informatiky, se sídlem 

Novovysočanská 280/48, Praha 9 

 

  

   TISK:        Z - 11093 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  2/13 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    13 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na ponechání nevyčerpaných účelových finančních prostředků poskytnutých 

městským částem hl. m. Prahy z rozpočtu vlastního hl. m. Prahy v roce 2022 a v předchozích 

letech k využití na stejný účel v roce 2023 

 

  

   TISK:        Z - 11043 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  2/14 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   14 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na ponechání nevyčerpaných investičních prostředků příspěvkových organizací 

hlavního města Prahy z roku 2022 a let minulých a jejich využití ke stejnému účelu  

v roce 2023 

 

  

   TISK:        Z - 11127 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  2/15 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    15 

 

radní Kovářík 

 

k úpravě rozpočtu hl. m. Prahy za účelem financování a vypořádání projektů z Operačního 

programu Praha - pól růstu ČR v roce 2023 

 

  

   TISK:        Z - 11106 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  2/16 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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Řízení schůze převzala náměstkyně primátora Udženija. 

    16 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k zahraničním pracovním cestám členů Zastupitelstva hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 11163 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Gellová, radní Mazur, předseda výboru pro 

zahraniční vztahy a EU fondy ZHMP Beránek, předseda výboru pro IT, Smart City a 

eGovernment ZHMP Procházka, předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop 

 

Řízení schůze převzal primátor hl. m. Prahy. 

   17 

 

Ing. Martin Kubelka, Ph.D.,  

ředitel Magistrátu hl. m. Prahy 

 

 

Informace ve věci provádění hloubkových auditů v návaznosti na usnesení Zastupitelstva  

hl. m. Prahy ke kauze Dozimetr a usnesení ZHMP č. 1/30 z 24. listopadu 2022 

 

  

   TISK:        Z - 11201 

Úvodem vystoupil Ing. Martin Kubelka, Ph.D., ředitel Magistrátu hl. m. Prahy. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, 

Kordová Marvanová, Nacher, Brož. V rámci diskuse vystoupil JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. 

– zástupce ředitele MHMP pro Sekci průřezových činností. Dále v diskusi vystoupili tito 

členové ZHMP: Zelenka, předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík, 

Bodeček. V rámci diskuse vystoupil Ing. Martin Kubelka, Ph.D., ředitel Magistrátu hl. m. 

Prahy.  

 

  18 

 

zastupitel Nacher 

 

k problematice hluku Ledárny Bráník 

 

  

   TISK:        Z - 11212 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0  

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  2/17 

Materiál uvedl člen ZHMP Nacher. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, 

radní Hroza, Urban, Nekolný, Kordová Marvanová, Tylová, Vodrážka 
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Závěrečné slovo přednesl člen ZHMP Nacher, který reagoval na diskusní příspěvky. 

 

Člen ZHMP Nacher v rámci svého závěrečného slova přednesl doplňující návrhy: 

V důvodové zprávě k tisku upravit text na znění: 

„Nominant zastupitelského klubu Piráti: Jiří Brůžek“ 

„Nominant zastupitelského klubu SPD: Tomáš Chleboun“ 

Dále doplnit text ve znění: „Zástupce provozovatele Ledáren Bráník“ (návrh předsedy 

výboru kontrolního ZHMP Prokopa) 

„Nominanti za spolek Hluk z Prahy 4: Miloš Závora a Mikuláš Černý“ 

 

V textu usnesení doplnit nový text ve znění: III. ukládá Radě HMP 2. seznámit ZHMP se 

závěry měření a doporučení  

Termín: 27.4.2023“ 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 19 - 23 

Pro: 51 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

   19 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na uzavření smlouvy o smlouvě budoucí darovací mezi společností YIT KOTI Libeň 

s.r.o. a hl. m. Prahou 

 

  

   TISK:        Z - 10695 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   50       PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  2/18 

Materiál pod poř. č. 19 – 23 uvedl radní Zábranský. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   20 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na uzavření dodatku č. 1 ke smlouvě o uzavření budoucí smlouvy darovací č. 

SOB/35/04/001850/2017 uzavřené mezi fyzickou osobou a hl. m. Prahou 

 

  

   TISK:        Z - 10847 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  2/19 

Usnesení bylo přijato. 

 

   21 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na uzavření dodatku č. 1 ke smlouvě o uzavření budoucí smlouvy darovací č. 

SOB/35/04/006178/2019 uzavřené mezi společností DELTA PD s.r.o. a hl. m. Prahou 

 

  

   TISK:        Z - 10903 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  2/20 

Usnesení bylo přijato. 

 

   22 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na uzavření smlouvy o smlouvě budoucí darovací mezi společností PANSIB s.r.o. a 

hl. m. Prahou 

 

  

   TISK:        Z - 10951 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   50       PROTI: 0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  2/21 

Usnesení bylo přijato. 
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   23 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na uzavření smlouvy o smlouvě budoucí darovací mezi fyzickou osobou a  

hl. m. Prahou 

 

  

   TISK:        Z - 11012 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  2/22 

Usnesení bylo přijato. 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 24 - 37 

Pro: 49 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

   24 

 

radní Zábranský 

 

ke směně části pozemku parc. č. 2125 za část pozemku parc. č. 1935/3, vše v k.ú. Střešovice, 

obec Praha 

 

  

   TISK:        Z - 10967 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  2/23 

Materiály pod poř. č. 24 - 37 uvedl radní Zábranský. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   25 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu směny částí pozemků parc. č. 2207/1 v k.ú. Uhříněves, obec Praha, ve vlastnictví hl. 

m. Prahy, za část pozemku parc. č. 1406/1 v k.ú. Uhříněves, obec Praha, ve vlastnictví fyzické 

osoby 

 

  

   TISK:        Z - 10968 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   52       PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  2/24 

Usnesení bylo přijato. 

 

   26 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu směny pozemků mezi fyzickou osobou a hlavním městem Prahou v k.ú. Hloubětín 

 

  

   TISK:        Z - 10979 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  2/25 

Usnesení bylo přijato. 

 

   27 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu směny pozemků mezi společností Jižní spojka s.r.o. a Hlavním městem Prahou v k.ú. 

Záběhlice 

 

  

   TISK:        Z - 10928 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  2/26 

Usnesení bylo přijato. 
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   28 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 2621 o výměře 47 m2 k.ú. Libeň 

 

  

   TISK:        Z - 10607 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  2/27 

Usnesení bylo přijato. 

 

Původní bod 22, tisk Z – 10717 byl stažen. 

    

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod části pozemku parc. č. 98/3 o výměře 91 m2 v k.ú. Hodkovičky 

 

  

   TISK:        Z - 10717 

   

   STAŽENO 

 

 

   29 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu úplatného převodu části pozemku parc. č. 763/1 k.ú. Kyje 

 

  

   TISK:        Z - 10727 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 56        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  2/28 

Usnesení bylo přijato. 
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   30 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemků parc. č. 2628/30 o výměře 20 m2, parc. č. 2628/31 o 

výměře 20 m2, parc. č. 2628/32 o výměře 19 m2, parc. č. 2628/33 o výměře 19 m2, parc. č. 

2628/34 o výměře 20 m2, parc. č. 2628/35 o výměře 19 m2, parc. č. 2628/36 o výměře 19 m2 

a parc. č. 2628/37 o výměře 19 m2, vše v k.ú.Michle 

 

  

   TISK:        Z - 10735 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   56       PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  2/29 

Usnesení bylo přijato. 

 

   31 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 2633 o výměře 4 m2 k.ú. Libeň 

 

  

   TISK:        Z - 10565 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI: 0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  2/30 

Usnesení bylo přijato. 

 

   32 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod stavby bez č.p./č.evid. umístěné na pozemku parc. č. 2581/25,  

k.ú. Krč, obec Praha 

 

  

   TISK:        Z - 10340 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  56        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  2/31 

Usnesení bylo přijato. 
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Původní bod 27, tisk Z – 10677 byl stažen. 

    

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod spoluvlastnického podílu id. 26/96 na pozemcích parc. č. 115/8, 

parc. č. 115/9, parc. č. 115/10, parc. č.115/13, parc. č. 115/18, parc. č. 115/22, parc. č. 

115/24 a parc. č. 115/27 vše v k. ú. Podolí, vlastníkům staveb bez č.p./č.e - garáží, 

předkupníkům 

 

  

   TISK:        Z - 10677 

   

   STAŽENO 

 

 

   33 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod části pozemku parc.č. 1263/3 o výměře 175 m2 v k.ú. Krč 

 

  

   TISK:        Z - 10805 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  56        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  2/32 

Usnesení bylo přijato. 

 

   34 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 534/5 o výměře 1 m2, v k.ú. Radlice 

 

  

   TISK:        Z - 10889 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 57        PROTI: 0        ZDRŽEL SE: 0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  2/33 

Usnesení bylo přijato. 
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   35 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemků parc.č. 3129/5, 3129/6 a 3301/5 k.ú. Krč o celkové 

výměře 70 m2 

 

  

   TISK:        Z - 11028 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  57        PROTI: 0        ZDRŽEL SE: 0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  2/34 

Usnesení bylo přijato. 

 

   36 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu úplatného nabytí ideálních podílů části pozemku parc.č. 1330/50 v k.ú. Dolní 

Počernice do vlastnictví HMP 

 

  

   TISK:        Z - 10975 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   54       PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  2/35 

Usnesení bylo přijato. 

 

   37 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc. č. 774/9 v k.ú. Velká Chuchle, obec Praha do 

vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 10676 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  56        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  2/36 

Usnesení bylo přijato. 
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Původní bod 33, tisk Z – 7925 byl stažen. 

    

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na zrušení věcného břemene zapsaného v katastru nemovitostí na LV č. 664 k 

pozemku parc. č. 2423 a k návrhu na bezúplatné nabytí pozemku parc. č. 2422/3, vše v k. ú. 

Dejvice, obec Praha 

 

  

   TISK:        Z - 7925 

   

  STAŽENO 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse poř. č. 38 – 41 

Pro: 57 Proti: 1 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

   38 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemků parc. č. 518/23, parc.č. 518/24 a parc.č. 957/6 v k.ú. 

Satalice, obec Praha, z vlastnictví České republiky, právo hospodařit s majetkem státu Správa 

železnic, státní organizace do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 11067 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  2/37 

Materiály pod poř. č. 38 - 41 uvedl radní Zábranský. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   39 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí privatizovaného majetku pozemek parcelní číslo 929/4  

v k.ú. Ruzyně 

 

  

   TISK:        Z - 10246 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   55       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  2/38 

Usnesení bylo přijato. 
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   40 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí s omezujícími podmínkami po dobu 10-ti let pozemku parcelní 

číslo 1529/46 v k.ú. Řeporyje 

 

  

   TISK:        Z - 10253 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI: 0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  2/39 

Usnesení bylo přijato. 

 

   41 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí 24 ks sloupů veřejného osvětlení a kabelového vedení v k. ú. 

Radlice, obec Praha, z vlastnictví společnosti Radlice Rozvojová, a.s. do vlastnictví  

hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 11039 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  2/40 

Usnesení bylo přijato. 
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Původní bod č. 38, tisk Z – 10932 byl stažen. 

    

 

radní Zábranský 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. 

hl.m. Prahy, kterou se vydává Statut hl.m. Prahy ve znění pozdějších předpisů 

 

Svěření: 

Praha - Slivenec a Praha - Zbraslav (pozemky v k.ú. Slivenec a pozemky v k.ú. Zbraslav) 

Praha 10 (pozemek v k.ú. Strašnice) 

Praha 13, Praha - Běchovice a Praha - Zličín (pozemky v k.ú. Stodůlky, v k.ú. Běchovice a v 

k.ú. Zličín) 

Praha 3 a Praha 15 (pozemky v k.ú. Žižkov a pozemky v k.ú. Hostivař) 

Praha 12 (nemovitosti v k.ú. Komořany a nemovitosti v k.ú. Modřany) 

 

  

   TISK:        Z - 10932 

     

    STAŽENO 

 

 

   42 

 

předsedkyně Výboru pro legislativu, veřejnou správu a tuzemské vztahy ZHMP 

Arnotová 

 

 

k návrhu na přejmenování Výboru pro legislativu, veřejnou správu a tuzemské vztahy 

Zastupitelstva HMP 

 

  

   TISK:        Z - 11190 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53       PROTI: 0        ZDRŽEL SE: 1   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  2/41 

Materiál uvedla předsedkyně Výboru pro legislativu, veřejnou správu a tuzemské vztahy 

ZHMP Arnotová. 

 

V diskusi vystoupil radní Zábranský. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   43 

 

předsedové výborů ZHMP 

 

k návrhu personálních změn ve výborech ZHMP 

 

  

   TISK:        Z - 11196 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  58        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  2/42 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro rodinnou politiku a sociální 

oblast ZHMP Mareš, předsedkyně výboru pro životní prostředí, veřejný prostor a 

pohřebnictví ZHMP Kubesa, předseda výboru pro energetiku ZHMP Chabr. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Členům ZHMP byly rozdány tyto informace: 

1  Z-11068 k Informativní zprávě o plnění úkolů vyplývajících 

z usnesení Zastupitelstva hl.m. Prahy 

primátor  

hl.m. Prahy 

 

2  Z-11140 o prováděných činnostech v nejbližším období na 

komunikacích v hl. m. Praze s významným 

dopadem na dopravu 

 

I. náměstek 

primátora   

Hřib 

 

 

3  Z-11119 k navýšení rozpočtu vlastního hlavního města Prahy 

v roce 2023 o neinvestiční transfery ze státního 

rozpočtu z MŠMT a k úpravě rozpočtu běžných 

výdajů v kap. 0416 v roce 2023 u škol a školských 

zařízení, zřizovaných hlavním městem Prahou a u 

škol a školských zařízení, zřizovaných městskými 

částmi hlavního města Prahy 

 

radní Klecanda 

4  Z-11020 Informace o činnosti Výboru pro bydlení ZHMP v 

roce 2022 

předsedkyně 

Výboru pro 

bydlení ZHMP 

 

5  Z-11164 Informace o činnosti Výboru pro bezpečnost ZHMP 

za rok 2022 

předseda Výboru 

pro bezpečnost a 

pro prevenci 

kriminality ZHMP 
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6  Z-11168 Informace o činnosti Výboru pro kulturu, 

výstavnictví, cestovní ruch a zahraniční vztahy 

ZHMP v období 2022 - 2023 

předseda Výboru 

pro kulturu, 

památkovou péči, 

výstavnictví a 

podporu 

cestovního ruchu 

ZHMP 

 

7  Z-11166 k Výroční zprávě o stavu a rozvoji vzdělávací 

soustavy v hlavním městě Praze za školní rok 

2021/2022 

 

radní Klecanda 

8  Z-11200 Vyhodnocení Kompetenčního centra ekonomického 

informačního systému a elektronického systému 

spisové služby dle sml. č. INO/40/05/003658/2022 

 

radní Mazur 

9  Z-10997 ke schválenému plánu podnikatelské činnosti 

vlastního hl. m. Prahy na rok 2023 

 

radní Kovářík 

radní Zábranský 

 

 

Při zasedání ZHMP byl vyvěšen dopis, adresovaný ZHMP: 

 

Stížnost na ukončení pracovního poměru ze strany zaměstnavatele – PO Centrum 

sociálních služeb Praha 

(Věra Tarhajová, *****) 

 

Korupce v Pražské vodohospodářské společnosti  

(Ing. Yveta Hovorková, *****) 

 

Vlajky Ukrajiny 

(Robin Goll, *****) 

 

Stížnost na neřešení hluku Ledárny Braník - nemocní občané, ohlášení dalších koncertů na 

rok 2023 

(Miloš Závora, *****) 

 

Názor občana – daň z příjmu fyzických osob 

(Ing. Jiří Čepek, *****) 
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Obsah vystoupení všech diskutujících je obsažen ve stenografickém zápisu tohoto 

zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy. 

 

 

Přijatá usnesení ZHMP č. 2/1 až č. 2/42 jsou součástí tohoto zápisu. 

 

 

Primátor hl. m. Prahy poděkoval všem přítomným za účast a zakončil jednání v 20,57       

hodin. 

 

 

 

 

 

doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 

primátor hl. m. Prahy 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

                      

 

 

 

 

                                                    Jiří  B r ů ž e k 

 

 

 

 

    Jan  H u š b a u e r 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Jana Soběslavská 

 

 

 


